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I forbindelse med planlægning af den kommende kloakering har jeres forening modtaget 
en skrivelse fra Jannick Hedegaard Christensen, Københavns Kommune. 
I den forbindelse har Kreds 1 haft kontakt til flere foreninger som ikke har overblik over, 
hvilke lodder i deres forening som har nedgravet spildevandstank. 
 

Da det er vigtigt i forbindelse med projektet og dermed gravearbejdet, at alt nedgravet 
bliver registreret, vil det være en god ide, at foreningen tilskriver samtlige medlemmer med 
en opfordring om at melde tilbage, om de har en nedgravet tank i deres have. Det er 
ligeledes vigtigt at få oplyst, om der er nedgravet faskiner. Begge dele skal markeres på 
en skitse over haven. 
 

Det er vigtigt at oplyse, at denne registrering udelukkende er af hensyn til det 
kommende arbejde i forbindelse med kloakeringen. Det er på ingen måde for at 
finde frem til tanke som der ikke lovmæssigt er søgt om! 
 

Med venlig hilsen 
 
Amy Lauridsen 
formand 
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